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Suseåns vattenråd, Årsmöte 20 mars 2025 

Kallelse 

Välkomna till årsmöte med Suseåns Vattenråd 20 mars 2025  
 

På Berte gård, Vastad, Slöinge torsdag 20 mars klockan 18:30  

Mötet inleds med en föreläsning om:  

Föroreningar från hårdgjorda ytor - Hur hanterar vi diffusa utsläpp och 

olyckor Rustan Linde - konsult i miljöteknik som installerat vattenfilter på 

Berte Qvarn  

Pågående vattenarbeten i Falkenbergs kommun och Vivab Helen Nilsson, 

vattenstrateg på Falkenbergs kommun  

Rapport ifrån LEVA Halland - Kalle Ström Töttrup  

Fika  

Årsmötesförhandlingar  

Välkommen önskar styrelsen i Suseåns Vattenråd – ingen anmälan.  
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Dagordning för årsmöte med Suseåns Vattenråd 2025 
 

1. Mötets öppnande 

2. Fråga om mötet utlysts i behörig ordning 

3. Val av mötesordförande 

4. Val av mötessekreterare 

5. Val av två mötesjusterare 

6. Fastställelse av dagordning 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

8. Ekonomisk berättelse  

9. Revisorernas berättelse 

10. Ansvarsfrihet 

11. Beslut i ärenden som väckts genom motion 

12. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 

13. Årets budget 

14. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen 

15. Val av ordförande för ett år 

16. Val av ledamöter 

17. Val av revisorer, minst 2 st, var av en sammankallande 

18. Val av valberedning, minst 2 st, var av en är sammankallande 

19. Till styrelsen anmälda ärenden 

20. Mötets avslutande 
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Verksamhetsberättelse för Suseåns vattenråd 2024  

     Styrelse 2024  
Ingvor Johansson (ordförande)  

Lars Andersson (vice ord.)  

Agneta Åkerberg (kassör)  

Anders Carlsson, Fredrik Klang, Leif Johansson,  

Lars-Åke Östergren och Roland Alexandersson  

  Samordnare    
Per-Anders Linder, Halmstad kommun.     

  Politiska Kommunrepresentanter 
Lars Lindkvist, Falkenbergs kommun 

Per Ihlström, Halmstads kommun 

  Revisorer  
Lennart Bengtsson, Lennart Larsson, 

  Lars-Anders Måttgård  

Bobergs Kraftstation 2024-09-29 Foto: Ingvor 

Johansson  

Valberedning  
Alf Andersson, Sammankallande Mattias 

Bengtsson, och Shlomo Gavie  

Medlemstal  
Suseåns vattenråd har ca 100 personer och  

 25 organisationer som medlemmar.                              

Ekonomi  
Vid årets början var behållningen på bankkonton 171 430,19 kr och vid årets slut 137 

573,31 kr. Årets intäkter var 87 533,87 kr och utgifter 61 418,75 kr. Intäkt 60 000 kr från 

Länsstyrelsen till verksamhet för 2024 kom redan 2023. Årets resultat 26 143,12 kr.  
  

Styrelsens arbete och aktiviteter under året  
Årsmötet hölls på Kvibille Gästis den 21 mars firade Suseåns vattenråd 15 år, ett 30 tal 

personer deltog.  Christer Jansson, sakkunnig i vattenfrågor på LRF väst, talade på temat  

”Kan Suseån ta emot mer vatten”. Han berättade att man i framtiden vill öka 

odlingssäkerheten och vikten av markavvattning. Fredrik Nöbelin och Elisabeth Thysell från 

Länsstyrelsen presenterade sitt arbete i olika fiskevårdsprojekt i Suseån, arbete kring 

bevarande av flodpärlmussla och havsnejonöga. Men även om deras projekt i Pugabols 

dammar, Älgåsfors och Steninge kvarn. Calle Töttrup och Lina Floer från LEVA Halland 

berättade om sitt arbete med att minska näringsläckage och skapa våtmarker samt deras dialog 

med Trafikverket gällande skötsel av dammar utmed E6.  
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Styrelsen har under året haft sex protokollförda styrelsemöten varav två digitala samt 

referensgruppsmöte på Kvibille Gästis den 11 november. Vattenprover som Berte Qvarn 

bekostar har tagits vid Berte kvarn varje månad under hela 2024.  

Under 2024 blev SWECOs översvämningskartering över Suseån klar. Den visade på det som 

vi redan visste att vattnet går upp emot järnvägen i Heberg redan vid ett 50-års flöde.  

Under året har det förts fortsatt dialog med Trafikverket kopplat till vattenfrågor kopplat till 

infrastruktur för väg och järnväg. Det har varit huvudförhandlingar i Mark- och 

Miljödomstolen gällande kraftstationerna i Suseån.  

Under året har Suseåns sänkningsföretag rensat sträckan Slöinge- Getinge och planerar rensa 

uppströms Getinge under 2025. Sänkningsföretaget har ett 4 årigt rensningstillstånd.  

 
Sommarkväll i Sannarpsåns avrinningsområde 18 juni 2024             Foto: Ingvor Johansson  

Den 18 juni bjöd LEVA Halland och Sannapsåns ek.för. in till sommarvandring för att visa 

åtgärder som de gjort i Sannarpsån som är ett biflöde till Ätran. Där har markägare startat en 

ekonomisk förening med huvudsyfte att göra åtgärder för att förbättra vattenkvalitén där.  

Den 31 aug genomfördes elfiske tillsammans med fiskeklubben Laxen i Boberg. Årets elfiske 

visade på mycket bra reproduktion. Resultatet blev 32 ålar, 60 smålaxar, 5 elritsa och 2 

öringar. Under året har det utförts restaureringsarbeten för att återställa brister i fiskvägar på 

en sträcka i Hovgårdsån. Hovgårdsån är ett biflöde till Suseån uppströms Knobesholm.  

  
Elfiske i Suseån med Fiskeklubben Laxen den 31 aug 2024.                   Foto: Ingvor Johansson  

Under året har Suseåns Vattenråd deltagit på flera olika möten som ett digitalt möte om 

kommunens roll 16 april, SÅV- möte (Samlad åtgärdsplan vatten) i Köinge den 6 maj, möte 

om invasiva arter 30 maj, möte om rensning med TUR på Björnhult 23 maj, Vattenrådens dag 

i Göteborg den 30 sep, möte om NAP med Ätran 3 okt samt skyfallsseminarium på Björnhult 

den 4 dec.  
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Ingvor Johansson (ordförande)   

  

  

Lars Andersson (v ordf.)   

Agneta Åkerberg (kassör)   

  

  

Lars-Åke Östergren  

 Anders Karlsson     

  

  

Fredrik Klang  

Leif Johansson    Roland Alexandersson  
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Verksamhetsplan för Suseåns Vattenråd 2025 
 
Vattenrådets vision 
Suseåns Vattenråd har som vision att Suseån ska ha en god ekologisk och kemisk status 

och vara en tillgång för alla inom avrinningsområdet; boende, verksamma och för det 

rörliga friluftslivet. 

 
Vattenrådets syfte 
Suseåns Vattenråd ska vara en mötesarena för medlemmarna och vill inspirera till att åtgärder 

genomförs i samverkan eller på eget initiativ av enskilda personer, företag, föreningar och 

organisationer i avrinningsområdet. 

Vattenrådets verksamhet 2025 
Suseåns vattenråd avser att under 2025 bedriva följande aktiviteter: 

• Följa och informera om vattenmyndighetens arbete med förvaltningsplan, åtgärdsprogram 

och miljökvalitetsnormer. 

• Fortsatt dialog med Trafikverket. 

• Följa Nationell plan för omprövning av vattenkraftverken i Suseån. 

• Följa förekomsten av invasiva arter i Suseån och regelverket kring dessa. 

• Samverka med åtgärdssamordnarna för LEVA  

• Samverka med Högskolan i Halmstad. 

• Samverka med Kattegatts kustvattenråd och andra vattenråd. 

• Samverka med LBVA och VIVAB angående påverkan från bräddningar. 

• Verka för fiskevårdsåtgärder och fiskeaktiviteter i Suseån och dess biflöden. 

• Samverka med fiskeklubbarna.  

• Sommaraktivitet för att titta på utförda åtgärder vid Hovgårdsån i Asige 

 

Styrelsearbetet 
Suseåns Vattenråd kommer under år 2025 förutom styrelsemöten också ha 

referensgruppsmöte. Styrelsemedlemmar ska representera Suseåns vattenråd vid möten under 

året samt föra vidare information till sina respektive föreningar och organisationer. 

Styrelsen kommer vid behov att utse arbetsgrupper för specifika frågor/projekt. 
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Budget för 2025 är utökad. Vi har under några år haft det oklart med hur vår 

administration skall skötas. När föreningen bildades bistod ledamöterna med 

sina kontaktnät. Hemsidan höll Sportfiskarna i på uppdrag av HAV. Bank och 

administration sköttes av samordnare m fl av Halmstadkommun. Med 

administration menas kallelser, protokoll, ansökningar, skrivelser, 

mötesbokningar, kontakter, … .  

Nu har vi kommit i det läget att vi behöver betala för dessa uppgifter. Därför 

föreslår vi höjd budget för styrelsekostnader. Dessa kan minska om vi hittar 

modeller för administration utanför styrelsen men hamnar då i ”ek o adm.”. 
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